
 
 
5 oktober 2015 
Mondelinge vragen fractie Partij van de Arbeid over nieuwe directeur 
HCO en Stedelijk Museum 
 
Toevallig is er op dit moment zowel bij het Stedelijk Museum als bij het 
Historisch Centrum Overijssel een vacature voor een nieuwe directeur. Eerder 
is vanuit de raad aangegeven dat de wens bestaat om te komen tot een 
hechtere samenwerking tussen HCO en het Stedelijk Museum. Daarnaast 
staan we voor een forse bezuinigingsopgave die de verantwoordelijkheid met 
zich mee brengt niet alleen kritisch te kijken naar hetgeen we doen maar ook 
efficiënt onze beperkte middelen in te zetten. Er wordt op dit moment 
onderzoek gedaan naar de versterking van cultuurhistorie waar hechtere 
samenwerking een onderdeel is en daar moet je zorgvuldig mee om gaan. 
 
1. Maar wij denken dat je ook kansen moet pakken als ze zich voordoen, is de 
wethouder het daarmee eens? 
 
2. Wethouder, bent u bereid in overleg te treden met het HCO, het Stedelijk 
Museum en de Provincie om de mogelijkheid van een gezamenlijke directeur 
te overwegen? 
 
3. Zo niet, hoe zorgt u er dan voor dat de nieuw aan te stellen directeuren 
straks zowel inhoudelijk als financieel passen in de wensen van deze raad? 
 
Namens de PvdA, 
 
Patty Wolthof 


